
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 
Referat bestyrelsesmøde onsdag den 12. august 2020 kl. 20:00 
(tidligere planlagt bestyrelsesmøde den 29. april 2020 blev udskudt pga. coronasituationen) 
 
Tilstede:  
Peter SØ18, Jakob SØ16, Kim NØ1, Lars SØ33, Martin SØ37 – Charlotte SØ52 via Facetime 
Referent: Charlotte SØ52 
Mødested: Mødet blev afholdt ved Lars SØ33 
 
1.Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 
Referatet godkendes og underskrives. 

 
2.Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde/generalforsamlingen:  

a) Orientering om foreningens økonomi, teltleje, bankskifte, udgifter til snerydning. 
Lars orienterede om foreningens bankskifte til Handelsbanken, som nu har et indestående på 
kr. 520.842,50 - der står stadig kr. 3.589,02 på den tidligere konto i Jyske Bank, umiddelbart 
efter årets generalforsamling vil kontoen blive gjort endelig op, lukket og overført til 
Handelsbanken. Samtidig bemærker Lars, at der nu ikke er mulighed for kontant afregning i 
foreningen. Lars har været rundt på rykkerrunde til de manglende indbetalinger fra sidste år, 
og han blev godt modtaget alle steder. Pt. er der 49 som har betalt for det kommende år – 
betalingsdatoen er rykket fra 30.06.2020 til nu senest 13.09.2020 ved den kommende 
generalforsamling. Der har ikke været de store udgifter til snerydning i årets regnskab, da det 
har kun været aktuelt med saltning. 

b) Skader på vejen 
Punktet blev diskuteret og vil fremgå som fokuspunkt i formandens beretning til 
generalforsamlingen – vi lukker det aktuelle punkt og genoptager det som nyt punkt på de 
kommende bestyrelsesmøder. 

c) Støjmåling og eventuelt efterbeplantning på støjvolden 
Charlotte tager ny kontakt til kommunen for at få oplyst en højdekote på volden – bagefter en 
kontakt til Ejvind, som måske kan være behjælpelig med opmåling. I øvrigt oplyser Charlotte 
at støjen virker aftaget, hvilket tyder på flere benytter Lystrupvej. 

d) Genetablering af stolper ved vejbump. 
Pt. udskudt pga. corona – vi følger op på det senere 

e) Basketballkurv væltet 
Vi har konstateret, at basketballkurven er væltet pga. gennemtæring, den vil blive fjernet og 
den vil IKKE blive genetableret. 

f) Indkøb af nye telte 
Vi har fået mange bemærkninger til vores telte og deres tilstand, derfor er det nu besluttet at 
indkøbe 2 nye telte til foreningen – der er fin udlejning for dem og de gamle telte er 
efterhånden meget medtaget. Peter skaffer en pris og sørger for bestilling af nye telte. 

g) Fester og høj musik 
Der har desværre været en del klager over musik og fest henover sommeren, og flere har 
ulejliget politiet – det er bestyrelsens mening, at vi bor i et område, hvor der skal være plads 
til hygge og alle skal have lov til at nyde det gode vejr med fest i haverne. Vi mener i øvrigt, 
at det er foregået på en god og ordentlig måde, hvor mange har informeret naboerne på 
forhånd. 

h) Planlægning af årets generalforsamling 
Årets generalforsamling blev udskudt pga. corona, den bliver nu afholdt søndag, den 13. 
september 2020 kl. 14.00. 
Kim omdeler foreløbig dagsorden til alle i postkassen 13.08.2020 og Charlotte sørger 
samtidig for den kommer online på www.kirsebærvænget.dk – indkomne forslag skal være 
formanden i hænde senest 27.08.2020 – Charlotte sørger for den endelige dagsorden vil blive 
annonceret på hjemmesiden senest 30.08.2020. Charlotte vil samtidig omdele den til alle 
postkasser sammen med infofolder om Nabohjælp. Alex er fraflyttet området og er derfor 
udtrådt af bestyrelsen. 
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3.Indkommen post fra medlemmer 
Intet nyt 
 
4.Nyt fra udvalgene: 

a) Vand udvalg (Ejvind SØ12, Glen HA8, Jens HA15, Kurt HA9).  
Vandudvalget er aktivt og indrapportere deres arbejde til bestyrelsen. Der har stået været vand 
på Haldsøvej efter skybrud, men ingen yderligere problemer. 

b) Legeplads udvalg (…) 
Pt. hvilende udvalg uden aktiviteter. 

c) Fest udvalg (Rasmus SØ9, Eric HA11 og Troels SØ17). 
Festudvalget har været i bero pga. corona,- der vil heller ikke blive afholdt sommerfest i år. 

 
5.Eventuelt 
Vi byder velkommen til nye beboere på SØ10, og henviser til velkomstbrev, der også er tilgængelig 
på foreningens hjemmeside. 
 
Der har været et par forsøg på indbrud i løbet af sommeren, og igen må vi bare hjælpe hinanden med 
at være ekstra opmærksom på hinanden. Folder om nabohjælp omdeles sammen med dagsorden til 
generalforsamling. I forbindelse med sikkerhed, så har der været spørgsmål til foreningens facebook 
gruppe – Kim godkender alle inden adgang til gruppen. 
 
Charlotte orienterer om, at der har været ro på det grønne område i sommer, og vi håber derfor, at de 
tidligere forsamlinger med udefrakommende unge er overstået.  
 
Charlotte har modtaget nyhedsbrev med info omkring debatten med VE-anlæg i Århus kommune, de 
oplyser, at der afholdes møde i byrådet september 2020 – nyhedsbrevet videresendes som info til 
bestyrelsen. 
 
6.Bordet rundt 
Uden for referat. 

 
7.Næste møde Hvor / Hvem / Hvornår? 
Afholdes som kort møde inden generalforsamlingen den 13.09.2020 


